

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 27-07-2021 05:42:26 PM

Subject: First Half result

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 27-70-2021 05:42:26 PM الموضوع: الأرباح النصف سنوية

Capital Bank has announced that it continues to post strong financial performances in all of its indicators, with its net profits after taxes and provisions increasing by 59% in the first half of 2021 to reach JD24.2 million, compared to JD15.2 million in the same period last year, after excluding all one-time operations, including its JD18.8 million acquisition, which brings the group's net profits up to JD43 million in the first half of the year. The bank's total assets, including acquired assets, increased by 31% to reach JD3.6 billion compared to JD2.8 billion at the end of 2020, while the bank's net operating income during the first six months of this year amounted to JD35.2 million, compared to JD26.8 million during the same period of the previous year, an increase of 31%. Capital Bank's direct credit facilities increased by 35% to reach JD1.9 billion, compared to JD1.4 billion at the end of 2020, while customer deposits rose from JD1.7 billion at the end of 2020 to JD2.3 billion by the end of the first half of 2021, an increase of 36%. Capital Bank Group also recently announced its intention to launch the first integrated digital bank that will focus on serving both corporates and individuals in Jordan and Iraq through an advanced digital platform that employs cutting-edge technologies. Neobank, which will provide its users with all the necessary digital and financial tools for them to fully control their financial decisions, will have its own brand and identity, and will work to completely transform traditional banking into advanced digital solutions, significantly impacting the transformation to a digital economy in the region.

During 2021, Capital Bank Group completed its first acquisition through the purchase of Audi Bank's operations in Jordan and Iraq, furthering its expansion both locally and regionally. The move, which clearly reflects the group's vision and ambitious strategy of development and growth in the markets that it operates in.

واصل كابيتال بنك تحقيق أداء مالي قوي في جميع مؤشراته، حيث ارتفعت صافي أرباحه بعد الضريبة والمخصصات مع نهاية النصف الأول من العام الجاري بنسبة 59%، لتصل إلى 24.2 مليون دينار مقابل 15.2 مليون دينار في ذات الفترة من العام الماضي، وذلك بعد استبعاد كافة العمليات الغير مستمرة من ضمنها ناتج عملية الاستحواذ والبالغة 18.8 مليون دينار، ليرتفع صافي الربح للمجموعة كما في نهاية النصف الأول من العام 2021 الى 43 مليون دينار.

وارتفعت مجموع موجودات البنك بنسبة 31% لتصل الى 3.6 مليار دينار متضمنة الأصول المستحوذ عليها، مقارنة مع 2.8 مليار دينار كما في نهاية عام 2020، فيما بلغ صافي الدخل التشغيلي لكابيتال بنك خلال الشهور الستة الأولى من العام الجاري قرابة 35.2 مليون دينار، مقابل 26.8 مليون دينار خلال ذات الفترة من العام السابق وبنسبة ارتفاع بلغت 35.1%.

وشهدت التسهيلات الائتمانية المباشرة لكابيتال بنك ارتفاعله بنسبة 35% لتصل إلى 1.9 مليار دينار مقابل 1.4 مليار دينار كما في نهاية عام 2020، كما ارتفعت ودائع العملاء من 1.7 مليار دينار كما في نهاية العام 2020 لتصل إلى 2.3 مليار دينار كما في نهاية النصف الأول من العام الحالي وبنسبة ارتفاع بلغت 36%. وأعلنت المجموعة مؤخرلا أنها بصدد إطلاق أول بنك رقمي متكامل لخدمة الشركات والمؤسسات إلى جانب الأفراد في الأردن والعراق والذي يهدف، من خلال منصته الرقمية المتطورة والمعتمدة على أحدث التقنيات، إلى توفير الأدوات الرقمية والمالية اللازمة للعملاء ليمكنهم من التحكم الكامل بقراراتهم المالية. حيث سيعمل هذا البنك Neobank بعلامته التجارية وهويته المنفصلة على التسريع بعملية التحول الكامل من الخدمات المصرفية التقليدية الى الخدمات المصرفية الرقمية المقادى رقمي في المنطورة، وسيكون له أثر كبير وواضح كمسرع التصادى رقمي في المنطقة.

وكانت مجموعة كابيتال بنك قد أنهت في الربع الأول من العام الجاري أول صفقة استحواذ في تاريخها على الأعمال المصرفية لبنك عوده في الأردن والعراق، والتي أسهمت في توسيع رقعة انتشارها محليا وإقليميا وذلك تنفيذ الرؤية المجموعة واستراتيجيتها الطموحة والمتمثلة بتحقيق النمو من خلال تطبيق منهجية التطوير والتوسع في الأسواق التي تتواجد بها، كما ستعزز هذه الصفقة من توجه كابيتال بنك في مجال خدمات التجزئة.



27-07-2021	27-07-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Musaab Assaf	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Musaab Assaf